
P R O T O K Ó Ł 

Z  posiedzenia Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych z dnia 19.05.2020 r. 

Obecni :   

Paweł Wójtowicz – przewodniczący                                                                                                            

Małgorzata Felger – zastępca przewodniczącego                                                                                                          

Piotr Stefański – członek                                                                                                                                 

Małgorzata Turek – sekretarz 

Goście : 

• Pełnomocnik ds. osób niepełnosprawnych – Bogdan Dąsal  

• kierownik Izabela Wójcik  - Wydział Polityki Społecznej i Zdrowia UMK  

Przewodniczący po przywitaniu, omówił agendę spotkania i przedstawił Radzie, że podczas epidemii 

COVIN 19 zaopiniowane zostały przez niego następujące projekty miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego (wszystkie pozytywnie) : 

1. Wola 111Justowska – Hamernia 

2. Wesoła – ul. Kopernika 

3. Wesoła – Zachód 

4. Wiedeńska 

5. Os. Widok 

6. Morelowa 

7. Mistrzejowice – Północ 

8. Lindego 

9. Kampus UP 

10. Dąbie 

W drodze informacji publicznej w sprawie zaopiniowania planu zagospodarowania przestrzennego 

Strzelnica – Sikornik, z zapytaniem wystąpiło miasto ( klauzula – zgodnie z uchwałą Rady Miasta 

Krakowa wszystkie obiekty będą dostosowane do osób z niepełnosprawnością ruchową i 

niedowidzenia) opinia Rady była pozytywna.  

Następnie omówiona została opinia Rady w sprawie podziału środków PFRON przekazanych do 

dyspozycji MOPS , która została przeprowadzona telefonicznie w dn. 04.04.2020r.Protokół nr 4 Rady) 

Członkowie Rady zaopiniowali podział pozytywnie z uwagą, że ze  względu na wyjątkową sytuację i 

brak możliwości  przewidzenia  jak sprawnie poszczególne zadania będą mogły być realizowane, MOPS 

powinien mieć możliwość przesuwania środków pomiędzy zadaniami bez  konieczności zatwierdzania 

uchwałą Rady Miasta. Taki zapis powinien być zamieszczony w uchwale. 

Kolejną sprawą o której Rada została poinformowana to zmiany dotyczące karty parkingowej o 

które zabiegał na spotkaniu w dn. 11.02.2020 r Pan Andrzej Mulka. Obecnie poszerzono kod 

chorobowy o symbol O7S , co daje możliwość żeby lekarz orzecznik mógł występować o przyznanie 

karty parkingowej osobie ze schorzeniem oddechowym. W związku z tym Pan pełnomocnik Bogdan 

Dąsal został poproszony o poinformowanie o tym Pana Andrzeja Mulkę. 



W związku ze zbliżającymi się wyborami na Prezydenta Polski zostało skierowane pismo do Pana 

dyr. Bukowskiego w sprawie kart wyborczych, na które otrzymaliśmy odpowiedź (załącznik protokołu) 

. Pani kierownik Izabela Wójcik  poinformowała Radę, że został a powołana do zespołu, który miał 

sprawdzać przystosowanie lokali wyborczych do osób niepełnosprawnych. Ze względu na COVID 19 

wybory 10 maja zostały odwołane i spotkanie się nie odbyło. 

Ostatnią sprawą, która była załatwiana przez Radę zdalnie (mailowo) to opinia w sprawie poprawek 

do uchwały komunikacyjnej o którą wystąpił Dyr. Łukasz Franek.  Po zapoznaniu się z poprawkami i 

konsultacjach zaopiniowano pozytywnie. 

Wolne wnioski : 

1. Pan Pełnomocnik poinformował, że KKM z dzieckiem niepełnosprawnym która straciła 

ważność zostaje automatycznie przedłużona Zarządzeniem Prezydenta Miasta Krakowa. 

2. Piotr Stefański poinformował, że zostały podniesione kwoty dofinansowań do wynagrodzeń 

osób niepełnosprawnych. 

3. Pani kierownik Izabela Wójcik poinformowała, że zostały unieważnione wszystkie konkursy 

ofert  i organizacje mogą się starać jedynie o środki w ramach konkursów w trybie 19A 

 

- ustala się termin następnych spotkań Rady na 23.06.2020 oraz 08.09.2020 o godz. 11.00                        w 

UMK przy ul. Dekerta 

 

Na tym protokół zakończono 

Małgorzata Turek  

 

 


